
   
 

Acta AJ02-2025 

Lloc Online 

Data 9 Abril 2025 

Assistents Carla Margalef, Estefania Invernón, Andrea Roig, Sandra López, Ana 
Fernández, Laia Rovira, Nadia Herruzo + Montse, Ana Escudero, Pedro 
Valiente, Mireia Fernández, Anna Ciurans, Anna Company, Pili Vega, 
Tony Vico, Marina Casanovas, Teresa Espinosa, Rocío i Emma Conesa. 

Ordre del dia 

1. Projecte Ventiladors 

2. Reunió amb l’Ajuntament 

3. Casals 

 

1. Projecte Ventiladors 

- En queden 10 per instal·lar; al menjador al final s’instal·laran 7 enlloc de 5. 

- Per les aules que queden, s’ha de fer una proposta amb les prioritats donant més 

prioritat per exemple a les aules amb infants o que utilitzen més persones, enlloc de 

despatxos individuals.  

- Pendent aclarir quines seran les aules prioritàries.  

 

2. Reunió amb l’Ajuntament 

- Festes: s’ha instal·lar una aplicació per controlar el so. Ens enviaran instruccions.  

- Inflables: encara que sigui un lloc tancat ha de venir un enginyer per verificar-ho. 

- Hi ha una preocupació al poble per la baixada d’inscripcions a les escoles públiques. El 

28 d’abril hi haurà un consell escolar especial per fer-ne un anàlisi.  

- Material per festes: l’Ajuntament ha comprat més material. Hi ha dues escoles que han 

mogut la data i sembla que faltarà material. Data de la festa final de curs: 14 de juny.  

- S’ha de preparar la memòria anual. 

 

  



   
 

3. Casals 

- S’exposen les dues propostes rebudes: Esmar-Lleure (Joan Esteve) i Aramark. 

 

o Esmar-Lleure: des de l’inici de curs es parla amb el Joan per demanar una 

proposta renovada i millores en la comunicació. Hem rebut un protocol per 

incidències i normativa de conducta. 

 La graella d’activitats es presenta sense canvis amb anys anteriors. 

 No sembla haver-hi massa flexibilitat per adaptar les excursions per 

nivells o que hi hagi la possibilitat que els nens menys “canyeros” 

puguin quedar-se a l’escola fent altres activitats. És l’esperit del casal.  

 

o Aramark, proposa un dossier també.  

 Dos dies de piscina. 

 Graella d’activitats, amb més pes de manualitats. 

 Demanem que es pregunti pel tipus de monitoratge, el ràtio, hora de 

finalització que sigui a les 17h i aclarir qui coordinarà el casal. Pot ser 

molt positiu pels alumnes tenir la Belén o el Kilian, que ja coneixen 

l’alumnat i poden ser un suport pels casos especials. 

o En el torn de paraula, s’arriba a la conclusió de que tant l’enquesta com els 

comentaris dels pares demanen un canvi de casal. Els alumnes que més fan 

servir el casal de l’escola son de 3-10anys, i que les expectatives i demandes 

d’aquest grup de pares han canviat des de les generacions prèvies.  

o L’opció més votada és la de canviar de proveïdor per l’estiu 2025, oferint 

l’espai a Aramark. 

o S’expressa la voluntat de tots els membres i de l’AFA d’agrair a Esmar-Lleure 

els anys al Taula Rodona. 

 

 

Carla Margalef    

Secretària AFA Taula Rodona  


